

Meeting Name: TDSB Reopening Plans Joint Ward Forum

Meeting Hosted By: Trustee James Li(Ward 13) james.li@tdsb.on.ca
Trustee Manna Wong(Ward 20) Manna.Wong@tdsb.on.ca

Date & Time: July 23, 2020 Thursday, 6:30-10:00 pm

Topic: Preliminary Plans for Returning to School

Related link:

<https://jamesli.net/wp-content/uploads/2020/07/TDSB-Preliminary-School-Reopening-Plans-July-15.pdf> You can download the preliminary school reopening plans through this link



提问和回答	Questions and Answers
<p>提问: Lina</p> <p>Q: 从安全的角度来说, 学生现在返校是不合适的, 很多家长要是忍受不了自己带孩子, 被迫把孩子送到学校, 之前魁北克全面开放之后, 疫情反扑。我们家长有什么选择?</p> <p>A: 教育局给了家长让孩子在家上网课的选项, 并且保证网课的质量和标准和在校上课一样。</p>	<p>From Lina</p> <p>Q: From a safety point of view, it is inappropriate for students to return to school now. Many parents are forced to send their children to school because they do not have the resources to take care of their own children. After Quebec was fully opened, the COVID pandemic became even worse. What options do our parents have?</p> <p>A: TDSB provides an option for parents to let their kids take online courses, and guarantees the online courses will have the same quality and standard as the onsite courses.</p>
<p>提问: Tong</p> <p>Q: 网课如何考试?</p> <p>A: 考试和平时一样, 老师发给学生, 老师会根据相应课程的要求设计考试。如果是非开卷考试, 老师会提前通知家长, 请家长监督孩子考试。</p>	<p>From Tong:</p> <p>Q: how will the students be assessed if they take online courses?</p> <p>A: The assessments will be the same as usual. The teachers will design specific assessment formats for each course.</p>
<p>提问: Dan</p> <p>Q: 家里有两个孩子一起上课, 希望能放到同一个学校, 接送比较方便。学校说没有看到家长的申请, 可能家长漏了申请信息, 是否还有机会放入同一学校?</p> <p>A: 可以把学校发给家长的邮件转发给 Manna Wong: manna.wong@tdsb.on.ca, 会帮家长争取。</p>	<p>From Dan:</p> <p>Q: We have two children in our family and I hope they can be put in the same school, so it is more convenient for pick up and drop off. I have submitted my application to the school, however, the school said that they did not see our application. Is there still a chance to put both of my kids in the same school?</p> <p>A: please forward the emails from the school to Manna Wong: manna.wong@tdsb.on.ca, she will try her best to help the parents.</p>
<p>提问: Meiz</p> <p>Q1: 如果之前选了一个上课方案,之后是否可以改变?</p> <p>A1: 如果中途有变, 可以尽快和学校校长联系, 学校尽快安排, 根据可有的教育资源就近安排学生入学, 但有可能学生不会是入读原来的学校。</p> <p>Q2: 什么时候注册课程?</p> <p>A2: 现在需要尽快注册了。教育局会尽量把同一个家庭孩子放在一起, 有时候, 可能会比较难, 可以直接联系校长。而且教育局会尽量把网课做的和在校课堂一样、</p>	<p>From: Meiz</p> <p>Q1: If I have chosen to taken online courses or onsite courses, can I change my mind after the new semester starts?</p> <p>A1: Please contact the principal of the school immediately if students or parents change their minds. And the school will make the best arrangements for parents. It may not be the same school as before but the school or TDSB will try to put the students in the closest school possible.</p> <p>Q2: When should we register the course?</p> <p>A2: The students have to register the courses asap. TDSB will try to put kids from the same family into one school. And TDSB will try to make sure the quality of online courses will be the same as the onsite courses.</p>
<p>提问: Deborah</p>	<p>From Deborah</p>

<p>Q1: 孩子 5 年级升 6 年级， 换学校是否需要申请？ A1: 不需要。</p> <p>Q2: 孩子在学校是必须戴口罩，还是可以选择？ A2: 公立的教育局，必须听公共卫生局的指示，目前教育局还在等待指示。如果能保持 2 米以为，戴口罩不是强制的。如果不能保证，口罩是必须的。</p> <p>Q3: 如果学生坐校巴？校巴要重新调整吗？ A3: 以前校巴是 50 人，现在是 24 人，大校车 24 人，小校车 8 人。教育局会重新调整，如果校车达不到标准，校车不够或司机不够，就需要要求学生戴口罩。</p> <p>Q4: 学校分班，孩子可以要求和朋友在一个班吗？ A4: 一般会考虑家庭是同一个班；如果是朋友，可以和老师和校长沟通自己的诉求。</p> <p>Q5: 暑假期间，如何和校长联系 A5: 通常开课之前 2 周，校长已经上班</p>	<p>Q1: Do I have to submit my application if my kid is upgrading from grade 5 to grade 6? A1: Not necessary.</p> <p>Q2: Is wearing masks mandatory or optional? A2: All public schools have to follow the safety and hygiene regulations from the public health agency of Canada. The students are not required to wear masks if they can keep 2 meters social distance. If not, then it is necessary.</p> <p>Q3: If the kids have to take the school bus, are there any detailed safety plans for school bus? A3: The maximum capacity of big school buses has been reduced from 50 to 24 students, and of small school buses to 8. TDSB will make an update. If there are not enough school buses or drivers, we may require students to wear masks when they get on the school buses.</p> <p>Q4: Can my kids request to attend the same school as their friends? A4: Your request will be individually considered and you can contact the principal of the school directly.</p> <p>Q5: How can we contact the principal during summer time? A4: The principal will start to work two weeks before the new semester starts.</p>
<p>提问: Yanlichen Q: 女儿开学 2 年级， 计划上全网课？ 上网课和在校上课有什么不同 A: 全网课会根据教育局大纲和标准，保证质量。</p>	<p>From Yanlichen Q: My daughter is in grade 2, and she is planning to take full online classes? What's the difference between online class and on-site class? A: TDSB will guarantee the online courses will have the same quality and standard as onsite courses.</p>
<p>提问: Leli Q: 选择全网课， 怎么选？ A: 教育局下周会发注册单， 家长可以做选择。 Q: 9 月升读小学 1 年级， 是否需要申请学校？ A: 不需要。 Q: 孩子选择去学校上课， 一个班安排多少人？ A:教育局有详细安排 3 年级以: 15 人 4-8 年级: 20 人 9 年级: 15 人</p>	<p>From Leli Q: How do I tell TDSB if I have made a decision to take online courses? A: The survey will be issued to parents next week, so that the parents can make a decision. Q: Do I need to submit my application if my kid is going to upgrade to grade 1 in September? A: Not necessary. Q: what is the ratio of teachers/students if my kids choose to take onsite classes? A: JK-Grade 3, 15 students Grade 4-8, 20 students Grade 9, 15 students</p>
<p>提问: Julia Q: 执行 1A 计划， 学生有可能分到别的学校， 别的学区， 如果不想去， 怎么办？ A: 最公平的分发是随机， 会尽量把同一家的孩子放在同一个学校。 尽量会放在离家近的学校， 如果学生不想去， 可以选上网课， 也可以看看</p>	<p>From Julia Q: For 1A plan, If I was assigned to a school which I don't like, and don't want to attend, what should I do? A: The fairest plan is to assign school to students randomly. TDSB will try to make the best arrangements for all students, for example, we will try to put students in the closest school to their homes. If students really don't like the school assigned by TDSB, they still</p>

<p>是否有新的学校，因为是新的政策，现在只能随机应变。</p> <p>Q: 执行 1B, 有没有可能考虑把孩子放在同一周上课</p> <p>A: 教育局会尽量考虑周全。</p> <p>Q: 教育计划是一年，还是半年？</p> <p>A: 计划是一年，如果疫情没有办法控制，可能会在做调整。</p>	<p>have a chance to take online courses.</p> <p>Q: For 1B plan, is it possible to put all my children in on site classes in the same week?</p> <p>A: TDSB will try to consider all your requirements.</p> <p>Q: Is the education plan one year or six months?</p> <p>A: So far, the entire plan is for one whole academic year. And it may change again according to the situation of the pandemic.</p>
<p>提问: Bill</p> <p>Q: 小朋友如果必须戴口罩，如何保证他们一直戴口罩？</p> <p>A: 戴口罩不是强制的，如果保持 2 米距离，可以不戴口罩。</p> <p>Q: 吃饭是最容易感染的环节，学生可否回家？</p> <p>A: 学校会安排隔一个桌子坐一个学生，在教室吃饭。孩子也可自由选择回家吃饭。</p> <p>Q: 学校卫生设施有怎样的安排？</p> <p>A: 请参考开学初步计划第 62-70 页，教育局有详细的卫生安全计划。 (下载链接请参考前文)</p> <p>Q: 开学之前，是否要求每个人做检测？</p> <p>A: 要求家长家长会在上课之前，家长自行对孩子检测。</p>	<p>From Bill</p> <p>Q: If children must wear masks, how do we ensure that they always wear masks?</p> <p>A: If there is 2 meters social distancing, masks will not be mandatory.</p> <p>Q: Lunch time is the most dangerous time as kids have to take off their masks so can students go home for lunch?</p> <p>A: The students will be required to have their lunch in class with a proper distancing from each other. But also it is the students' right to go home for lunch if they so choose.</p> <p>Q: Any detailed safety and hygiene plan at school?</p> <p>A: Please refer to page 62-Page70 of "preliminary school reopening plan for "the health and safety rules"</p> <p>Q: is everyone required to be tested before the new semester starts?</p> <p>A: No, but we recommend parents to check whether their children have symptoms of COVID-19.</p>
<p>提问: vivian</p> <p>Q: 网课和校课，哪一个面授的时间长</p> <p>A: 面授时间最长的是 1A 和 1B，全时间的回到学校。需要 1-2 个亿的经费，如果有预算就可以执行。</p> <p>Q: 如果选择一半一半，是否两个老师教同一门课</p> <p>A: 不是选择哪个就会得到哪个，教育局会根据实际情况来安排。 在校是一个老师，在家是有个老师，是互补的。他们是一个团队。</p> <p>Q: 音乐，体育，网上难度会较大</p> <p>A: 艺术课在网上是没法上的。学校和老师会把容易在学校上课的放学校上课，实验课，艺术等，会尽量放在学校放。鼓励家长和教育局联系</p>	<p>From Vivian</p> <p>Q: Which model has longer face to face teaching?</p> <p>A: The Model 1A and 1B will have the maximum face to face teaching. It will be implemented if there is sufficient budget.</p> <p>Q: if we choose half online, half on site, will it be the same teacher to teach both?</p> <p>A: Firstly, the final decision will be made by TDSB according to the survey by the parents and to the budget. If the students take half courses online and half on site, there will be two teachers working together to teach one subject.</p> <p>Q: is there any specific teaching measures for courses like music, sports which is not easy to teach online?</p> <p>A: We understand parents situation and we also know it is challenging to teach these course online. We encourage you to contact TDSB.</p>
<p>提问: Amy</p> <p>Q: 读 JK, 免注册，因为疫情学校没有上班，如何联系学校</p> <p>A: 可以在网上登记，然后联系校长。</p> <p>Q: 登记之后，是否还需要提交什么资料</p> <p>A: 可以邮件发送给校长，如果暂时无法邮件，可以等开学之后拿给校长。</p>	<p>From Amy:</p> <p>Q: How can we contact the school when the school is not open during the pandemic?</p> <p>A: You can register at the school online and contact the principal of your school.</p> <p>Q: After the registration, do I need to submit any other documents?</p>

<p>Q: 选 JK, 也要选上课模式吗? A: 是的</p> <p>Q: 上课模式如何选择, 网上选择, 还是有其他方式? A: 可以注册之后, 联系校长, 教委可协助。</p>	<p>A: The principal can be reached by email so all the application documents should be emailed to the principal. Otherwise, you can hand them over to the school when the school opens in September.</p> <p>Q: Do I have to choose the class model even if the students are studying at JK? A: Yes.</p> <p>Q: How do I choose the class model? Online or other method? A: Firstly, register at the school, and then the principal /trustee will help you to choose the class model too.</p>
<p>提问 Lynn</p> <p>Q: 9 月份还有 day care 吗? A: 如果学校能开, day care 都会开, 但 before after school 都不是 TDSB 自己的, TDSB 强烈鼓励相关机构配合, 尽早确定计划。</p> <p>Q: 如果选择选择完上课模式, 中途可以改变吗? A: 中途改变的话, 需要联系校长, 要看实际人数和可有位置。</p> <p>Q: 网课还是像原来的人数吗? A: 3 年级以下 15 人 4-8 年级: 20 人 9 年级: 15 人</p> <p>Q: 选择去学校, 可以随时换成网课吗? A: 可以, 会尽量安排</p>	<p>From Lynn</p> <p>Q: Is there still day care after school starts in September? A: If school opens, day care will open too. Since all before and after school programs don't belong to TDSB directly, TDSB will try to resolve these issues asap.</p> <p>Q: If I choose the class model now, can I change my mind later? A: Yes, you can change your option, however, you have to contact your principal directly and the decision will be made depending on vacancy of each model.</p> <p>Q: what is the students' number for online classes? Is it still same as before? A: JK-Grade 3, 15 students Grade 4-8, 20 students Grade 9, 15 students</p> <p>Q: Can I switch to online classes at any time if I have chosen the onsite class? A: Yes, we will try our best to help you.</p>
<p>提问 Hongtao</p> <p>Q: 有没有考虑按周末来换? 而不是按天换 如果每天都换, 会增加孩子的实际感染率 A: 这些计划是基于有些家长没法按周轮流上班。 校舍每天都有消毒, 清洁。</p>	<p>From Hongtao</p> <p>Q: Have you considered changing the class rotation weekly and not on a daily basis because I think our kids will have a higher chance of being infected by daily basis? A: The daily rotation is made taking into consideration that most of the parents cannot rotate their work. We are planning to completely clean all classrooms and schools everyday to ensure the safety of all our kids.</p>
<p>提问 Lina</p> <p>Q: 选择上网课, 是否就不能上实验课, 艺术体育课, report card 会受影响吗? A: 艺术, 乐器类的, 体育课网课是很有挑战的, 老师会根据实际情况, 改变上课方式。</p> <p>Q: 特长课的 report card 会受影响吗? A: 特长教育课; 老师会根据实际情况调整上课方式, 同时也希望家长和孩子调整期望值。</p> <p>Q; open house 会进行吗? A: 还没有开始考虑, 管理层处理完开学之后会开始计划。</p> <p>Q: 如果上网课, 孩子必须选择返校的时候, 没有空位有没有可能? A: 选择了网课, 老师会按网课方式来教可以选择返校, 但是可能学校会没有位置。</p>	<p>From Lina:</p> <p>Q: If we choose online courses, can we do experiments like before? Will the report card be negatively affected for art and physical education? A: We understand that it is challenging to teach these courses online. The teachers will adjust the teaching method according to the nature of each course.</p> <p>Q: Will the report card be negatively affected generally for specialty classes? A: We will try to provide an option for students to take onsite courses for those specialty courses. And we also hope parents and student will adjust your expectation due to the pandemic.</p> <p>Q; Is there open school planning? A: It could be, but it will be planned after TDSB settles down the reopening plan for September.</p>

<p>Q: 如果搬家了, 该如何 transfer ? 答: 该了地址就需要到 YRDSB 注册, 把孩子转到那边。可以联系约克教育局和新学校校长。</p> <p>A: 对于孩子在学校上课, 有么有要求提供测试报告? 外出旅游, 是否有隔离时间? 答: 目前监测报告没有强制要求, 但加拿大卫生局对出境旅游的人有强制要求隔离 14 天。</p>	<p>Q: If the child has to choose to go back to school after choosing to take online courses, is it possible that there might not be vacancy in the original school? A: Yes.</p> <p>Q: If I move, for example to York Region, how do I transfer to a new school under York region? A: You can register at the new school under York region school board and also contact your new principal.</p> <p>Q: Is there a requirement to provide covid-19 test reports for children who will come back to school in September? Is there quarantine requirements for children who have travelled outside of Canada? A: So far the test report is not required. But according to the Public Health Agency of Canada, it is required for anyone who has travelled outside of Canada to self quarantine for 14 days.</p>
<p>提问: Yiping</p> <p>Q: 1A 1B, 是填完就是最后的选择了吗? A: 重新解释 survey 的概念。如果执行 1A, 家长选择返校还是在家; 以此类推。</p> <p>Q: 如果选择上网课, 是原来的老师和同学吗? A: 不一定</p> <p>Q: 1A 1B 持续一年, 可以和校长商量, 不一定保证, 如果回归正常, 可以回到原来学校吗? A: 回到正常, 可以回来原来学校</p> <p>Q: 如果有疫情在班级或学校, 学校是否会关闭? A: 每个学生入学前, 都需要检查学生是否有症状。 如有学生有症状, 会立即采取措施隔离, 教育局采取了严格的卫生措施, 相关直接接触的人员会隔离, 其他的会正常运转。</p>	<p>From Yiping</p> <p>Q: 1A or 1B, does it mean the final decision of the parents have made after we finish the survey from TDSB? A: Regarding the survey, TDSB is trying to collect responses from parents so that TDSB can make the final decision for the school model. Parents cannot decide which model will be implemented.</p> <p>Q: If you choose to take online classes, are the teachers and classmates the same as before? A: It is not guaranteed.</p> <p>Q: 1A and 1B last for one year. If the pandemic is under control, can I return to the original school? A: Yes.</p> <p>Q: If COVID-19 cases occur in a class or school, will the school be closed? A: We encourage all parents and students to make sure students don't have symptoms of COVID-19 before returning to school. If someone shows symptoms at school, he or she will be required to quarantine immediately under the instruction of TDSB. All people that have had close contact with this student will be quarantined also. Others who have not been affected will still have classes as usual.</p>
<p>From Jack</p> <p>Q: 教育局 survey 发给学生还是家长? A: 家长。</p> <p>Q: 9-12 年级, 返校之后, 人数 A: 15-20</p> <p>Q: 每门课每天上课时间 A: 上课进度和传统教学是一模一样的。 请参考“预开学计划” P38 课程解释</p> <p>Q: TDSB 是否有预警机制, 学校有感染病例, 是否学校和家长有知情权, 并紧急做什么处理? A: 看情况, 可能要停一个教室, 2 个教室或者一个学校, 要看学生的接触面。 如果学生接触面小, 可能只隔离一个部分</p>	<p>From: Jack</p> <p>Q: Is the survey issued to students or parents? A: Parents</p> <p>Q: Grade 9-12, after returning to school, how many students in each class? A: 15-20 students</p> <p>Q: How long is the teaching time everyday for each class? A: The teaching model is the same as usual. Please refer to page 38 of the preliminary school reopening plan.</p> <p>Q: Does the TDSB have a contingency plan? If there are anyone infected, what will happen in the school? Do parents have the right to know and what will TDSB do to deal with this issue? A: It depends on the situation; we may close 1 classroom, or 2</p>

<p>有直接接触的家长，教育局会通知，其他家长不会通知。</p>	<p>classrooms, or one part of the school. All students and parents who are directly related will receive notice from school or TDSB. Other students or parents will not receive any notice.</p>
<p>提问 Deborah</p> <p>Q: 如果发生有人员感染的情况，学生是否可选择 14 天隔离在家，保留回校的权利？</p> <p>A: 到时候，和校长联系，一定会帮学生和该批影响的学生做合理安排。</p> <p>Q: 学生饮水还会继续使用公用饮水台吗？</p> <p>A: 不会在公共区域设置饮水。</p> <p>Q: 开展网课，是否对老师有什么培训，有什么针对儿童行为心理等的培训？</p> <p>A: 开学前有对老师的培训，和网课的培训。</p> <p>4-6 月份是匆忙开始全部网课，9 月份老师会有充分准备，有选择权，老师觉得不合适网课，可以返校。</p> <p>儿童心理：设立课程，必须执行教育局大纲，不能自己决定设置那门课</p> <p>总体原则，孩子心理健康是排重中之重的。</p>	<p>From: Deborah</p> <p>Q: If there is COVID-19 case/s in the school, do students need to self quarantine at home for 14 days and still have a chance to go back to the original school?</p> <p>A: Please contact the principal immediately and we will make the best arrangements for your child.</p> <p>Q: what is the clean water plan for schools of TDSB to reduce the chance of students getting infected?</p> <p>A: No public water fountain will be available/ accessible in September.</p> <p>Q: is there any training for teachers to teach online classes, and what training is available for children’s behavior and psychology during this special time?</p> <p>A: We will have a survey for teachers also. Anyone who is not comfortable with online courses can choose to go back to school. And we also have training for teachers who prefer to teach online courses.</p> <p>About the psychology training/courses for children, TDSB will have to follow the provincial curriculum. We cannot decide which course/s to be available on our own. But the mental health care is our priority too.</p>
<p>提问 Li</p> <p>Q: 女儿开学 9 年级，don mills CI 特长班，艺术课是 4 个学期是否都有？</p> <p>A: 发邮件给 james。</p>	<p>From Li</p> <p>Q: My daughter will start grade 9 in September, at don mills CI. Will there be specialty class and art class for all 4 semesters?</p> <p>A: Please email to Trustee Li: james.li@tdsb.on.ca</p>
<p>提问 Kate</p> <p>Q: 开学 12 年级，上午 2 个小时不到时间，大部分时间在玩，对上课时间很担心。</p> <p>A: 1 个半小时上课，也不会一直上课</p> <p>因为这个是疫情的特殊处理</p> <p>以前老师一个学期 4 门课，现在一个学期 2 门课。</p> <p>Q: 除了上课的一个方式，是否还有其他的方式联系老师？</p> <p>答：学生永远都可以发邮件给老师的权利。</p> <p>Q: 12 年级申请大学，通常第一学期成绩需要及时上传，学期改为 4 个学期之后，是否会影响学生的大学申请</p> <p>A: (1) 首先 4 个学期不是新的模式，部分学校已经在使用 4 个学期制。</p> <p>(2) 每 2 个月一个学期，学生如果选课合适，在 4 月中即可有 6 门 12 年级成绩用于申请大学。这反而是一个更快捷拿到学分的学制。</p> <p>(3) 每个学校的课程顾问老师会分时段逐步把学生所有成绩上传到学生大学申请账号。即使</p>	<p>From Kate</p> <p>Q: In Grade 12, each class is less than 2 hours, and most of the time students don’t have instructions from teachers directly. I am very worried about this short teaching time.</p> <p>A: Even with 1.5 hours lecturing time, the teachers do not talk for the whole time. This applies also to the new teaching models of the covid-19.</p> <p>Q: do students have other ways to ask teachers questions if they need help?</p> <p>A: Yes, students are always welcome to ask their teachers questions by emails.</p> <p>Q: After TDSB’s classes changes to 4 semesters, will it negatively affect the timely upload of high school scores to the university? Does it negatively affect our children’s college/university applications?</p> <p>A: (1) Quadmester is new to us but it is not a new model. Some schools have already adopted quadmester for a while.</p> <p>(2) If students can select courses properly, they can get 6 top grade 12 courses by the middle of April, therefore making this model more efficient.</p>

<p>学生需要等到最后一个学期的 2 门课才满足全部大学申请要求，大学能看到学生已经完成哪些课程，在读课程和即将在读课程。</p> <p>整个 TDSB 学生都是如此，大学会根据学生的课程进度调整录取时间。</p> <p>(4) 最后，教育局管理层会和大学和安省大学申请中心 OUAC 联系，到申请大学的时候，调整接受中学生分数的时间。</p> <p>Q: 网课的时间和在线时间是一样的吗?</p> <p>A: 不一样。</p> <p>Q: 网课考试形式</p> <p>A: 开卷考试的信息量更大，开卷考试并不比闭卷考试高很多。网课有特殊的方式，老师会自己设计考试。考试成绩也并非全部依赖于考试，衡量标准。</p>	<p>(3) The guidance counselor will upload the transcripts of each grade 12 student periodically. For students who need 2 courses from the last semester to complete the requirements of universities, the universities are able to see i)which courses students have completed, ii)which courses students are taking now and iii)which courses students are going to take. The universities will then adjust their time to issue offers based on this information.</p> <p>(4) The managers of TDSB will also negotiate with universities and OUAC about our schedule change so that they will adjust their schedule to accept students from us.</p> <p>Q: Is the time of the online class the same as the onsite class?</p> <p>A: No.</p> <p>Q: Online exam format</p> <p>A: Teachers will design proper online exam formats according to the teaching material. And also students' academic performances will be comprehensively assessed by a few methods, with one of these methods being exams.</p>
<p>提问 June</p> <p>Q: 秋季可能会有流感症状，是否有具体要求有症状多久要在家观察?</p> <p>A: TDSB 会根据卫生局的指示来执行。</p> <p>Q: 14 天隔离期间，是否可以上网课?</p> <p>A: 可以上网课，可以联系校长。</p>	<p>From June</p> <p>Q: Since the flu has similar symptoms as COVID-19, is there a specific requirement for kids who have the flu? And how long do kids with the flu have to quarantine at home?</p> <p>A: TDSB will strictly follow the rules from Public Health Agency of Canada.</p> <p>Q: Can students take online courses during the 14-day quarantine period?</p> <p>A: Yes, please contact the principal of your school directly.</p>
<p>提问 Zirui</p> <p>Q: 高中只有 2 个选择吗?</p> <p>A: 如前面所述，教育局的 survey 不是选择，而是问卷。</p> <p>Q: 在线上上课，可以和老师互动吗?</p> <p>A: 可以和老师互动。</p> <p>Q: 老师有讲评吗?</p> <p>A: 9 月份课程有严格标准，都会有讲评</p> <p>Q: 在家上网课，没有课本</p> <p>A: 会有网络教材，安省已经把高中的课程的教材都放到网上了。</p> <p>Q: 课程可以选?</p> <p>A: 可以选课，教育局再安排课程</p> <p>Q: 学生选择网课之后，如果返回学校上课，会回到原学校吗?</p> <p>A: 要联系校长，会尽量安排在同一个人学校或者离家近的学校。</p> <p>Q: 暑期在私校修学分</p> <p>A: 私校修的学分，需要给校长发邮件还是给教育局发邮件</p> <p>私校会出 report card 给学生，学生需要把该 report card 提交给学校校长或者学校 guidance</p>	<p>From Zirui</p> <p>Q: Is there only 2 options for high school students?</p> <p>A: The survey to parents is not a decision but it is a data collection for TDSB to make the final decision.</p> <p>Q: Can students interact with the teachers in online classes?</p> <p>A: Absolutely. Students are welcome to interact with teachers and to seek help from teachers.</p> <p>Q: Does the teacher give comments for student's assignments' and performance?</p> <p>A: Yes, TDSB will have a standard for online courses.</p> <p>Q: For online lessons at home, there are no textbooks, what should we do?</p> <p>A: All digital textbooks are posted online already. Students and parents can download them.</p> <p>Q: Can I select the online courses?</p> <p>A: Yes, only the available online courses can be selected by students.</p> <p>Q: After the online lessons, if students return to school, will they be placed in the original school?</p> <p>A: Yes, the parents can contact the principal directly and TDSB will try to place students in the original school.</p> <p>Q: How does the TDSB recognize and accept credits from private schools?</p> <p>A: Yes, once the student gets the report card from the private school,</p>

<p>counselor, 学校会把学生的成绩单放入学生档案内。</p> <p>问：选择全部上网课，加拿大和国内是一个体制吗？</p> <p>答：是的。</p>	<p>they can hand it over to the guidance counselor or principal of your home school. You home school will put it in your student file</p> <p>Q: If you choose all online courses, is the learning model the same in Canada as it is in China?</p> <p>A: Yes.</p>
<p>提问 Fanny</p> <p>Q: 网课有分普通和 gift program 吗？</p> <p>A: 有的。</p> <p>Q: 网课他们有 homeroom teacher 吗？</p> <p>A: 是的，一个老师一个班</p> <p>Q: 有问题是找老师还是校长？</p> <p>A: 网课还是可以找校长。学生还是他们学校的学生。</p> <p>Q: survey 有问老师喜欢 online 还是在线上上课？</p> <p>A: 是的，有的。</p> <p>Q: 家长可以知道有多少比例资料吗？</p> <p>A: 这个不会公布给家长，属于 HR of TDSB 内部的信息</p>	<p>From Fanny</p> <p>Q: are there regular courses and gift programs for online courses?</p> <p>A: Yes</p> <p>Q: Do they have a homeroom teacher for online classes?</p> <p>A: Yes.</p> <p>Q: If students have questions, should they talk to teachers or the principal?</p> <p>A: Students can still talk to their principal.</p> <p>Q: Does TDSB have a survey to ask whether the teachers would like to teach online classes or onsite classes?</p> <p>A: Yes, we do.</p> <p>Q: Can parents know the percentage of teachers that prefer online classes as opposed to onsite classes?</p> <p>A: No, this information is only available to the HR department of TDSB.</p>
<p>提问 Julia</p> <p>Q: 以前上学会混班，网课是否混班，学校上课继续混课吗？</p> <p>A: 得看学校的具体情况，教育局是按平均人数来算。如果学校每个年级人数差异很大，会有混班的现象。</p> <p>Q: 会不会网课和在校上课同一个班？</p> <p>A: 要知道具体人数才会知道。例如 4-5 年级班，正好有 12 个 4 年级，12 个 5 年级，还是会有混合课。</p> <p>Q: 网课，年龄小的孩子，是不是同样的形式？</p> <p>A: 是的，9 月开课的方式一定会和之前不一样，会有严格标准。</p> <p>Q: SK 的孩子，基本上是家长全程陪同，如果继续网课，家长要全程陪同学习，该如何解决这个问题？</p> <p>A: TDSB 永远支持家长送孩子返校，如果家长对陪同作业有难度，鼓励家长送学校。</p>	<p>From Julia</p> <p>Q: Does the school continue to mix classes?</p> <p>A: It depends. The classes of TDSB are divided by the number of students.</p> <p>Q: Will the students for the onsite class be the same students as for the online class before?</p> <p>A: Not sure yet. It may not be the same.</p> <p>Q: Is the online course the same for young children and older children?</p> <p>A: Yes, same format.</p> <p>Q: SK children are basically accompanied by their parents throughout the online courses. If they continue to learn online, their parents must accompany them throughout the course. How do we solve this problem?</p> <p>A: TDSB always encourage parents to send their children to school if they do not have enough time to take care of their kids at home.</p>
<p>提问 Yqian</p> <p>Q: 如果学校戴口罩，是否全部师生都戴口罩，对口罩质地是否有要求？</p> <p>A: : 目前没有在班级要求戴口罩，保持 2 米前提下。不能达到，是要求戴口罩，对口罩质地没有要求。</p> <p>Q: 现在 7 年级，网课只有一个老师</p>	<p>From Yqian</p> <p>Q: do all teachers and students have to wear masks? Are there requirements for the material of the masks?</p> <p>A: The students are not required to wear masks if they can keep 2 meters social distance, but if not, it will be necessary.</p> <p>Q: is there only one teacher in the online class for grade 7?</p> <p>A: Yes, one teacher for one class.</p>

<p>A: 是一个老师对整个班, 不分科目。</p> <p>Q: 学校发生有老师或学生有感染, 是否会有家长收到通知</p> <p>A: 如果您的孩子有风险, 家长会收到通知; 如果您的孩子没有风险, 家长不会得到通知。一般是根据卫生局的要求来通知的, 一般是学校帮助卫生局转达。</p>	<p>Q: If a teacher or student has an infection in the school, will the parents be notified?</p> <p>A: If your child is at risk, the parents will be notified; if there is no risk with your child, the parents will not be notified. The notification is generally based on the requirement of Public Health Agency of Canada.</p>
<p>提问 Vivian</p> <p>Q: 高中 timetable 什么时候可以拿到</p> <p>A: 9月开学之前。</p> <p>Q: 以前开学前1周, 发现课程不适合可以换吗?</p> <p>A: 家长可以要求, 但是教育局会尽量换, 今年可能有困难。</p> <p>Q: 有没有可能1个学期, 选了在校上课, 但是, 有1个门课只有网上有, 该怎么办?</p> <p>A: 如果只选网上, 就只有选网上上课的课程; 如果在校, 就只能选在校上课的课程。</p> <p>Q: 学生发现 timetable 和自己选的不一样, 怎么办?</p> <p>A: 可以和校长联系。</p>	<p>From Vivian</p> <p>Q: When will the high school timetable be available ?</p> <p>A: Before the new semester starts in September</p> <p>Q: One week before the school starts, can I change the course if I find that the course is not suitable?</p> <p>A: TDSB will do our best to help you as long as the course is still available.</p> <p>Q: If we have chosen the onsite course model, but there is one course my kids would like to take can only be taught online, what should we do?</p> <p>A: If you choose the online course model, then only the online courses are available to you. If you choose onsite course model, then only onsite courses are available to you</p> <p>Q: If the students' timetable is different from what we choose, what should we do?</p> <p>A: You can contact the principal.</p>
<p>提问 Katherine</p> <p>Q: 留学生因为航空公司不能来, 是不是可以延期一个学期或一个学年?</p> <p>A: 可以和教育局的国际部联系: studytoronto@tdsb.on.ca。</p> <p>Q: 现在孩子需要 ESL, 是否有 ESL 课?</p> <p>A: 可以学校校长和国际部联系 studytoronto@tdsb.on.ca。</p> <p>Q: 中文班还会开吗?</p> <p>A: 会尽量开。</p>	<p>From Katherin</p> <p>Q: Can we defer our school time by one semester or one year if we cannot come to Canada due to lack of flights to Canada?</p> <p>A: Please contact the international student office of TDSB: studytoronto@tdsb.on.ca.</p> <p>Q: are there ESL courses in TDSB in September?</p> <p>A: Please contact the international student office of TDSB studytoronto@tdsb.on.ca.</p> <p>Q: is the mandarin course still available?</p> <p>A: TDSB will do our best to make this course available.</p>
<p>提问: Lina</p> <p>Q: 听说法语课下一年要取消或减少, 对要考 IB program, 会不会有影响</p> <p>A: 对 IB 的孩子们, 安排了专门的补习安排, 具体的政策还在酝酿, 如果孩子需要更多的补习, 可以和老师和校长沟通, 学校尽量的帮助学生。</p> <p>Q: 法语老师的资质?</p> <p>A: 虽然一个老师教一个班, 但是法语课一定会有会法语老师来教。开学两周给校长去和沟通。</p> <p>Q: 法语课是否会减少?</p> <p>A: 法语课会根据教育局大纲。</p>	<p>From Lina</p> <p>Q: I heard that the French courses will be cancelled next year. Will it negatively affect children who are going to take IB program?</p> <p>A: For kids who are going to take IB programs, our schools will have some special arrangements. Please contact your principal directly. We will do our best to help you.</p> <p>Q: Qualifications of French teachers</p> <p>A: Since one teacher takes charge of one class, the French teachers will be qualified to teach French class.</p> <p>Q: Will French courses be reduced in TDSB?</p> <p>A: All French courses will be arranged according to the provincial curriculum.</p>
<p>提问 Frank Li</p>	<p>From Frank LI</p> <p>Q: May I ask the refund policy of TDSB, is there a deadline to submit my refund application? And whom should I contact?</p>

Q: 我想问下退费的问题, 如果退费有没有截至日期? 是否全额退费? 和教育局联系就可以了吧

A: 请参考 TDSB 退费政策

Q: 如果要转去私校, 递交大学成绩时在 AY 修的学分会自动上传吗?

A: 学生转去私校之后, 所有学生的成绩会随学生的档案 OSR 会一起转入私校, 申请大学时, 学生的成绩有当时就读的学校上传。

A: Refund is available .Please refer to refund policy of TDSB

Q: if my kid transfers to a private school, do all credits granted by a school in TDSB be uploaded to my kid's university application account automatically?

A: After students transfer to a private school, the transcripts of these students will be transferred to the private school together with his/her OSR(Ontario Student Record). When students apply for universities, it is his/her current home school's responsibility to upload all required transcripts to the students' university application accounts.